
 
 

                                    Notulen Dorpsraadvergadering 
Datum   8 mei 2023 
Locatie   Dorpshuis de Nesse 
Datum verslag  10 mei 2023 
Kopie aan  Gemeente, B&W 
Volgende vergadering 13 juni, 20.00 uur Dorpshuis 
 
Aanwezig: H. Jurriën, P. Beke, S. Meulenbelt, H. Ruhe, R. Kreuzen 
Afwezig   : W. Boer, E. van Leeuwen 
Notulist   : R. Kreuzen 
 
Op www.nesaandeamstel.nl kunt u zich aanmelden voor onze E-Nieuwsbrief, op de homepagina 
rechts onderin vindt u de aanmeldknop. Op deze manier bent u altijd goed en snel op de hoogte. 
 
2.  Opening / Mededelingen 
- In verband met de privésituatie van Hermann en Dorie is besloten dat Sandra de vergadering 
voorzit. 
- Op 16 mei is er een gesprek met Katja Kasman over hoe de relaties zijn met onder andere 
bewonersgroepen en de Dorpsraad. Dit is een onderdeel van het gesprek. 
- Op 25 mei is er een gesprek met wethouders Raat en Berkhout over het Kerkplein. 
- Er zijn fietspadsymbolen aangebracht op het fietspad richting Amstelveen. 
- Er zijn twee aanvragen voor financiële bijdragen: het dorpsfeest vraagt 1500 euro voor een 
springkussen, openbaar toilet en een openbare skateboardclinic. De Nesserdames vragen 1000 euro 
voor hun programma. Het budget voor het dorpsfeest is goedgekeurd, maar het budget voor de 
Nesserdames nog niet. Er wordt gekeken naar een andere oplossing om niet te veel budget te 
verlenen. Sandra gaat hiermee aan de slag. 
- Er is een uitnodiging van Dorpswerk NH ontvangen. Hermann heeft zich hiervoor afgemeld en er is 
geen ander lid dat hier naartoe kan gaan. 
 
3. Notulen. De notulen van vorige vergadering zijn ongewijzigd vastgesteld.  
 
Actiepuntenlijst 
Platform: Inschrijvingen voor de nieuwsbrief vallen stil, daarom de vraag om je aan te melden voor 
de nieuwsbrief. Lukt het niet om je online aan te melden? Aarzel niet en vraag om hulp. Er zijn nu 
200 aanmeldingen voor de E Nieuwsbrief. 
 
De Zwarte Kat: Er is geen reactie vanuit de provincie over De Zwarte Kat, maar Annemarie Malcorps 
heeft gereageerd dat de termijn nog niet overschreden is. Om binnen de reguliere termijn te blijven, 
zou er deze week een reactie moeten komen, anders heeft de provincie nog de gelegenheid het te 
verlengen met vier weken. 
 
Nieuwe bewoners verwelkomen: Stuur gerust een e-mail naar Pieter (pieterelsbeke@hotmail.com) 
om samen met de Dorpsraad een welkomstpakket te geven aan de nieuwe buren. Pieter zal het 
welkomstpakket en de manier van contact leggen met de nieuwe bewoners verbeteren. 



 
Boetiekhotel: Staat in de bestemmingswijze procedure. Verder loopt het  
 
Buurtregisseur: Sandra heeft onlangs een gesprek gehad met Jeroen Muijen over de vreemde 
gebeurtenissen met hakenkruizen in de buurt. Ze heeft voorgesteld om dit te bespreken in de 
groepsapp, zodat de buurt samen kan werken om de dader te achterhalen. Helaas heeft dit nog geen 
resultaat opgeleverd. Jeroen Muijen heeft wel aangegeven in gesprek te zijn met de gemeente om te 
kijken of er een camera geplaatst kan worden. Sandra zal nogmaals een melding maken in de 
groepsapp om dit onderwerp onder de aandacht te houden. 
 
Verkeersinrichting Amsteldijk-Zuid: Op 11 mei vindt er een informatiebijeenkomst plaats waarin alle 
tekeningen van de voorgestelde verkeersinrichting van Amsteldijk-Zuid worden gepresenteerd. Dit is 
een kans voor inwoners van de buurt om hun mening te geven en feedback te geven. Het is 
belangrijk om hierbij aanwezig te zijn als je je stem wilt laten horen over deze kwestie. 
 
Woningtoewijzing aan Nessers:  Loopt. 
 
Archief DR inzien: Ruben is bezig met het inscannen van de gegeven archiefstukken. Henk stelt voor 
binnenkort weer samen te komen om te kijken wat de mogelijkheden zijn met het archief. 
 
Onderhoud pontje “Cor Portengen”:  Wordt vervolgd na 15 juni i.v.m. het broedseizoen. 
 
Subsidie provincie stimuleren recreatiemogelijkheden:  Sandra heeft contact met Ramses van de 
gemeente over het stimuleren van recreatiemogelijkheden met subsidie van de provincie. Zij geven 
aan eerst goed te kijken welke grond van de gemeente is en welke van de provincie. Met deze 
informatie kan er een goede aanvraag gemaakt worden voor de subsidie voor het herstel en 
verbetering van het fietspad. 
 
Vervoersregio: Geen nieuws. 
 
Verkiezingen 2023:  Er komt 31 mei een ontmoetingsmoment voor de nieuwe Dorpsraadleden, dit is 
niet de officiële benoeming/installatie. Dit zal een moment zijn om alvast de nieuwe Dorpsraad te 
kunnen ontmoeten.  
 
Glasvezel/Glasdraad: Glasdraad heeft een interview afgelegd met Hermann over hoe de ervaring is 
met het netwerk is in het dorp. Hermann heeft aangegeven dat er meer concurrentie moet kunnen 
zijn in het dorp onder de aanbieders. Eerder heeft Henk dit gedaan voor het buitengebied. Op 10 mei 
is er een informatiebijeenkomst over de planning die Glasdraad heeft om glasvezel aan te kunnen 
leggen in Nes aan de Amstel, hier zal Henk bij aanwezig zijn. 
 
Dorpsvisie: Zal een afspraak voor gemaakt worden. 
 
5. Binnengekomen stukken 
-   
 
6. Rondvraag publiek 
- Er is vandalisme op het fietspad op de Middenweg. Hekken worden uit de grond getrokken, 
enzovoort. Er is een opmerking gemaakt over de vraag of de aanleg van het fietspad op de 
Bovenkerkerweg wel nodig is, omdat dit mogelijk nog meer vandalisme kan aantrekken. De 
Dorpsraad ziet het belang van het fietspad boven de mogelijke komst van vandalisme. 



- De geluidsoverlastvergoeding vanuit Schiphol is niet in De Nes uitgegeven. De vraag is of de 
Dorpsraad hier nog iets in kan betekenen om het wel te kunnen aanvragen. De Dorpsraad kan hier 
niets in betekenen. 
- Er zijn ratten gezien in de tuinen. De vraag is om een melding in het GB te plaatsen, waarin wordt 
benadrukt dat het beter is om de vogels geen brood te voeren. De vogels eten dit namelijk niet, maar 
de ratten wel. 
 
Vergadering is gesloten om 21:17 
 
De agenda voor de Dorpsraadvergadering op 13-06-2023 vindt u op ons Platform 
www.nesaandeamstel.nl onder "Dorpsraad / vergaderstukken". De agenda staat uiterlijk 
de zondag voorafgaand aan de vergadering online. 
 
 
Mededelingen 
 
DOPPEN INZAMELEN STOPT IN HET DORPSHUIS! 
Het inzamelen van doppen voor KNGF in het Dorpshuis gaat per 1 juli stoppen. 
U kunt ze vanaf dan eventueel naar buurtcentrum De Meent brengen. 
 

 
 
 



 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 


